

To: UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited ("UOBKH")
致: 大華繼顯(香港)有限公司 ("大華繼顯")

Declaration for Trading of Taiwan Securities 買賣台灣證券客戶聲明

I/We hereby declare that:

本人/我們現謹此聲明：

- (A) All funds remitted or to be remitted by me/us or the ultimate beneficiary(ies) of the securities account for Taiwan securities investment via UOBKH are not coming from Republic of China (i.e. Taiwan) or Mainland China.

本人/我們透過大華繼顯投資於台灣有價證券，而本人/我們或帳戶的最終受益人擬匯入台灣投資有價證券之資金非來自中華民國（即台灣）或中國大陸地區。

- (B) (For Individual clients) I / We do not hold nationality / citizenship / tax residency status of or address in Republic of China (i.e. Taiwan) or People's Republic of China.

(個人帳戶) 本人/我們並沒有持有中華民國（即台灣）或中華人民共和國的國籍、公民、稅務居民資格或地址。

(For Corporate clients) Our company is not incorporated in Republic of China (i.e. Taiwan) or People's Republic of China. No individuals, legal persons, organizations, other institutions from People's Republic of China directly or indirectly holding the shares or the total contributing amount exceeding thirty (30) percent of the shareholding of our company or having the controlling power over our company. Furthermore, no individuals, legal persons, organizations, other institutions from Republic of China (i.e. Taiwan) directly or indirectly hold the shares of our company.

(公司帳戶) 本公司並不是設立於中華民國（即台灣）或中華人民共和國。中華人民共和國國籍的公民、法人、團體或其他機構並無直接或間接持有本公司股份或出資總額逾百分之三十或對本公司具有控制能力。再者，中華民國（即台灣）國籍的公民、法人、團體或其他機構並無直接或間接持有本公司股份。

- (C) I/We will not use unjust measures to affect the fairness or order of the Taiwan financial/securities market and also will abide by the regulations stipulated by all relevant regulatory authorities.

本人/我們絕不以不當手段干擾台灣金融市場運作，亦會遵守所有相關監管機構的規定。

- (D) Should there be any changes to the above after the signing of this declaration, I/we will inform UOBKH immediately for amendment.

本人/我們的身份若在簽署本聲明後有任何更改，會即時通知大華繼顯以作修正。

Client's signature 客戶簽署

Name of Client(s):

客戶姓名:

Account Number:

戶口號碼:

Signature(s) of Client /Authorized Signatory (Business Chop (if any)):

客戶/獲授權簽署人士簽名

(業務印章 (如有)):

(All account holders of joint account must sign jointly)

(所有聯名客戶必須簽署)

Date:

日期: